
26.5.18  לכבוד : 

 אבי גרובר  -ראש העירייה  

עו"ד מיכה בלום  -היועץ המשפטי לעירייה

 עו"ד עמית גייגר   –התובע העירוני 

 סגירת ההליך הפלילי בנושא הישיבההנדון : 

מהדרג המקצועי שניהל את ההליך מול הפרקליטות.  עיקר המענהאציין בפתח דבריי, שאני מבקש את 

 רקע : 

יהלה העירייה הליך שרובו , ואחרי שהנושא עלה להחלטות ולעדכונים במועצת העיר, נמזה תקופה ארוכה

בכל הקשור להמלצות להתמודדות עם נושא הישיבה הבלתי חוקית בבית הכנסת  ,מול הפרקליטות"חשאי" 

יוחאי. -בר

נתיב המרכזי עד לתחילתה של קדנציה זו, וגם עם הקמת הקואליציה הנוכחית ההליך הנ"ל נתיב זה היה ל

 לסוגיה.  מרכזינשאר כפתרון 

במהלך השנתיים האחרונות, החתום מטה בשיתוף עם חבר המועצה למדן ונוספים, ביקש לא אחת, עדכונים 

 .  יעו ברגע המתאיםעדכונים בנושא יגלגבי הנעשה בנתיב זה, שלאורך כל הדרך הובהר כי 

על הקמת צוות  של החתום מטה בהצעת החלטהעם בנייתה של הקואליציה הנוכחית, הוחלט בין היתר, 

מצומצם מטעם המועצה, בכדי שזה יהיה שותף באינפורמציה, במידה ויש מקרים בהם נדרשת חשאיות, וכן 

 יעודכן בהליך ובהחלטות ככל שיידרש. 

באופן מפתיע, ללא כל ידיעה מוקדמת, ורגע לפני כניסתו של יום הזיכרון לחללי צה"ל קיבלנו הודעה על 

"סגירת תיק החקירה". 

לאחר יום העצמאות הוצאתי מייל המבקש אינפורמציה נוספת, וזאת מעבר לנייר שהתקבל במייל. מיד 

השאלות לדרג המשפטי : 

אבקש לקבל תמונה רחבה ומסודרת לגבי ההליך, התשובות שהתקבלו במהלכו, ומדוע הגענו לשורה התחתונה 

 הזו, אחרי תקופה כה ארוכה. 

עיה של חיסיון מידע, אבקש לכנס את הצוות המצומצם ולעדכן במסגרתו.בכל סוגיה, במידה ויש כזו, שיש ב

 בכבוד רב,

 גיא קלנר 


